
Elke dag dat een jongere een dak boven het hoofd of noodzakelijke zorg en ondersteuning 
moet ontberen is er één teveel!

In de Gooi en Eemlander van 27 februari jongstleden staat dat afgelopen 13 maanden 104 
jongeren zich aangemeld hebben bij de crisisopvang. 

https://www.gooieneemlander.nl/cnt/dmf20200226_23336971/mark-rutten-pleit-voor-
snellere-aanpak-van-gooise-jongeren-met-problemen-als-ik-100-kamers-zou-hebben-zouden-
die-ook-vol-zitten

Natuurlijk zijn wij blij met met de 8 plaatsen die we in deze regio gerealiseerd hebben, maar 
het blijkt treurig genoeg een druppel op een gloeiende plaat. 

Wij gaan ervan uit dat het college de ontstane situatie net zo zorgelijk vindt als de SP en 
onmiddellijk actie heeft ondernomen. 

Daarom heeft de SP-Hilversum de volgende vragen
1. A. Was het college op de hoogte van het grote aantal jongeren dat zich gemeld heeft?
1. B. Hoeveel jongeren hebben zich, tot nu, 27 februari 2020, precies gemeld bij de 
maatschappelijke opvang?
1. C. Welke hulpvragen/problemen 1 of meer (algemeen) hadden deze jongeren? Alleen 
wonen? Ook (WMO/jeugd-) zorg? GGZ? Participatie? Onderwijs? Anders? Graag een 
overzicht. 
1. D. Is met alle jongeren een integraal plan van aanpak van aanpak opgesteld?

2. A. Wanneer was het college op de hoogte van dit grote aantal jongeren in problemen?
2. B. Waarom is de gemeenteraad niet eerder actief geïnformeerd over dit grote aantal 
jongeren met deze problemen? 

3. A. Welke aanvullende maatregelen heeft het college genomen om deze jongeren te helpen? 
3. B. Wanneer zijn die ingegaan?

4. A. Hoeveel extra budget (lokaal/regionaal) is daarvoor vrij gemaakt? Of moet dit allemaal 
in het huidige budget opgevangen worden? 
4. B. Als er geen extra budget verstrekt is. Waarom is dit dan zo? 

In het artikel pleit de projectleider voor snellere aanpak. 
5. A. Kan het college de gemeenteraad informeren over de plannen met betrekking tot die 
snellere aanpak? Wat is die snellere aanpak?
5. B. Gaat het college zorgen dat er extra opvang gecreëerd wordt? Zo nee waarom niet? Zo 
ja? Wanneer is dat gerealiseerd? 

Wachtlijsten en beschikbare zorg wordt als struikelblok genoemd. Bij jongeren heb je immers 
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vaak maar 1 kans. 
6. A. Heeft het college aanvullende maatregelen genomen om snel zorg en ondersteuning voor 
deze jongeren te realiseren? Graag een toelichting op welke maatregel het college genomen 
heeft. 
6. B. Kan het college inzicht geven in wachtlijsten voor jeugdzorg en de genomen 
maatregelen naar aanleiding van zorgen over de wachtlijsten. 
Wij verwijzen u ook naar in onze gemeenteraad aangenomen motie M18/52 van 4 juli 2018. 
Zie onderaan de mail.
6. C. Wij verwachten dat u de volledige knelpunten inventarisatie en het plan van aanpak 
jeugd GGZ/zorg en Volwassen GGZ nu inmiddels wel klaar heeft en vragen u dit plan aan de 
gemeenteraad toe te sturen. Dan bedoelen wij niet dat u ons mededeelt dat er een wachtlijst 
coördinator is. 

7. Wij verzoeken u te antwoorden vóór 10 maart omdat wij voornemens zijn dit onderwerp te 
agenderen voor de commissie samenleving van 18 maart aanstaande, omdat dit probleem snel 
opgelost moet worden. 

Wij zijn van mening dat elke dag dat dakloze en thuisloze jongeren niet opgevangen kan 
worden of moet wachten op zorg er één dag te veel is.
Uw antwoorden zijn van ongelofelijk belang voor de discussie.

De SP zal een commissievoorstel maken.

Met vriendelijke groet,
Fractie SP
Pierre van Rooden
Bianca Verweij
Ruud Ruijers
Jan Peter Otto
Gregory Dunker



Bijlage 

  M18-52
Wachtlijsten 
 
De gemeenteraad van Hilversum bijen op 4 juli 2018 behandelend de Jaarstukken 
2017 en de Programmabegroting 2019 van de Regio Gooi en Vechtstreek 
Overwegende dat:
 Uit wachtlijstregistraties blijkt dat er voor jeugd GGZ en volwassen GGZ 
wachtlijsten zijn;
o Zie bijvoorbeeld https://www.ggzcentraal.nl/over-aanmelden-en-
verwijzen/wachttijden/gooi-vechtstreek/
 Mensen die psychische nood hebben zo snel mogelijk geholpen moeten worden;
 Lange wachtlijsten en een nog niet operationeel 24 uurs crisisdienst leidt tot 
schrijnende situaties waarin mensen te lang op hulp moeten wachten;
 Het kabinet aankondigde boetes te gaan uitdelen aan zorgverzekeraars en 
zorginstellingen als zij niet nadrukkelijker gaan werken aan het verkorten en/of 
opheffen van de wachtlijsten
o https://www.zorgwijzer.nl/zorgverzekering-2019/kabinet-dreigt-met-boetes-
voor-lange-wachtlijsten-ggz

 
Roept het college op
 samen met de regio de Gooise knelpunten met betrekking tot wachtlijsten in 
inventariseren;
 samen met de regio, zorgverzekeraars en zorginstellingen een plan van aanpak te 
maken om de wachtlijsten in de jeugd GGZ en Volwassen GGZ te verkorten, maar 
beter nog om die weg te werken;
 de knelpunteninventarisatie en het plan van aanpak ter advisering aan het 
college in de commissie samenleving te bespreken
En gaat over tot de orde van de dag
 
SP Hilversum
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